
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 
 

Datum konání: 31. 8. 2022 

Za zřizovatele byli přítomni: Lukáš Volánek DiS., Mgr. Barbara Jungmannová, Ing. Petr Klíma 

Za zástupce rodičů byli přítomni: Lenka Kaniová 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: PaedDr. Jaroslava Kroupová Mgr. Pavla Šoltésová,   

Ing. František Pokorný 

Omluveni: Lucie Heroudková, Jana Lokajová 

Jednání svolal zástupce školy Ing. František Pokorný 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR 

2. Ověření usnášeníschopnosti školské rady 

3. Schválení nové podoby školního řádu 

4. Určení termínu příštího zasedání 

5. Diskuse 

 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem Ing. Františkem Pokorným. Zapisovatelem byla 

určena Lenka Kaniová, ověřovatelem: Mgr. Pavla Šoltésová 

  

ad 2) Pan Ing. Pokorný konstatoval, že je přítomno 7 z devíti členů školské rady a školská rada je 

usnášeníschopná a přednesl rovněž program zasedání. 

 

ad 3) Byly předloženy hlavní změny ve školním řádu: 

Hlavním bodem – zákaz používání mobilních telefonů ve škole. 
„Žáci mají zákaz používat mobilní telefon (tablet nebo jinou elektroniku) ve škole. Výjimku může udělit 

vyučující. V případě, že si žák přinese do školy mobilní zařízení (mobilní telefon, tablet, notebook, herní 

konzoli a ostatní elektronická/elektrická zařízení), má povinnost uzamknout toto zařízení ihned po příchodu 

ve své šatní skříňce. Mobilní zařízení může použít opět až při odchodu ze školy.“ 

 Proběhla diskuse k tomuto tématu. P. Jungmannová vznesla obavy z možných krádeží telefonu ze 

skříněk, odpověděl p. Pokorný, že je třeba poučit děti o vypínání přístrojů před vložením do skříněk 

a dodržovat zamykání, popř. telefony vůbec nenosit. 

Další změnou ve školním řádu bude omlouvání žáků prostřednictvím Bakalářů. 
„C. Omlouvání žáků zákonnými zástupci  

Důvody nepřítomnosti žáka ve vyučování omlouvají zákonní zástupci nejpozději do 3 kalendářních dnů od 

počátku nepřítomnosti žáka, a to prostřednictvím telefonu nebo elektronickou komunikací. Po ukončení 

absence omluví zákonný zástupce nepřítomnost žáka v prostředí programu Bakaláři. V případě zvýšené 

absence nebo při podezření na záškoláctví může škola požadovat písemné vyjádření lékaře na každou 

absenci. Při nepřítomnosti, o které vědí zákonní zástupci předem, požádají písemně třídního učitele o 

uvolnění, jedná-li se o nejvýše 2 dny; při nepřítomnosti tří a vícedenní žádají o uvolnění písemně ředitele 

školy prostřednictvím třídního učitele – tyto žádosti nelze podávat zpětně. Žádost o dlouhodobé uvolnění 

žáka z tělesné výchovy na základě zdravotních obtíží doloží zákonní zástupci potvrzením lékaře na 

předepsaném formuláři. Pokud zákonní zástupci žádají o uvolnění žáka z části vyučování, napíší žádost 

třídnímu učiteli. Zákonný zástupce přebírá v této době odpovědnost za žáka. Bez žádosti o uvolnění nemůže 

žák opustit výuku nebo budovu školy. Zamešká-li žák v domácím ošetření nebo z jiného důvodu za pololetí 

80 hodin na I. st. – první období, 100 hodin na I. st. – druhé období, 120 hodin na II. st. a více vyučovacích 

hodin, vyvolá třídní učitel jednání se zákonným zástupcem žáka o způsobu doplnění zameškaného učiva. V 

případě ověřitelného pravidelného kontaktu TU (vyučujících) s rodičem a žákem v průběhu absence 

podepíše TU s rodičem „Oznámení o zvýšené absenci žáka“, a to na nejbližších konzultačních hodinách. Má-

li žák po návratu do školy potíže s doplněním a osvojením učiva, nefungovala-li komunikace TU s rodičem 

žáka v době žákovy absence, nebo absence vykazuje známky snahy žáka vyhnout se určitým hodinám, 

vyvolá TU jednání.“ 



Paní Jungmannová vznesla dotaz, jakým způsobem bude „vyvolané jednání“ probíhat a jaké budou 

kroky k doplnění učiva žáků po dlouhodobé absenci. Odpověděl pan Pokorný, že vše bude na 

následné komunikaci učitelů a rodičů, ale cílem je omezit přetěžování žáka po delší absenci. 

 

Dále proběhlo hlasování o nové podobě školního řádu. Hlasování: pro- 7 členů, proti- 0, zdržel se – 

0. Školská rada jednomyslně schválila navrhované změny. 

 

ad 4) Školská rada se dohodla na předběžném termínu příštího zasedání a to na 11.10. v 15.00hod, 

kde se bude zabývat projednáním výroční zprávy. 

 

ad 5) Diskuse 

Paní Jungmannová se ptala, jak vypadá stavba nových prostor na Vyhlídce. Odpověděl pan Volánek, 

že nadále pokračuje získávání dalších finančních prostředků, které jsou nutné pro dokončení 

realizace. Pan Volánek se ptal na počty ukrajinských dětí k 1.září 2022, pan Pokorný odpověděl, že 

počty dětí se neustále mění, ale kapacita je již naplněna.    

Jednání bylo ukončeno v 16:15 hod. 

 

Zapsala: Lenka Kaniová 

 

Zápis ověřil: Mgr. Pavla Šoltésová 


